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Dagsorden til møde i fællesbestyrelsen i Horslunde Landsbyordning 

Dato og tid: Onsdag d. 6. januar kl. 17.00 – 19.00 (da det er et skypemøde) 

Sted: Skypemøde 

Forplejning:  

Deltagere: Tina Olsen (forældrerep. skole), Samantha Graakjær (forældrerep. skole), Karina Pedersen 

(forældrerep. skole), Tina Andresen (forældrerep. skole), Tina Bengtson (forældrerep. dagtil-

bud), Anita Andreasen (forældrerep. dagtilbud), Bo Rasmussen (forældrerep. dagtilbud), Be-

tina Refsgaard (forældrerep. dagtilbud), Anne-Sophie Weymelka (medarbejderrep. skole), Ca-

milla Schlander (medarbejderrep. dagtilbud) Thyra Søllner (elevrådsrep.), Caroline Prdersen 

(elevrådsrep.) Mette Gad (Institutionsleder)og Vikki Jensen (landsbyordningsleder) 

 

Fraværende:  Bo Rasmussen, Karina Pedersen, Anita Andreasen, Thyra Søllner, Caroline Pedersen.  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling: 

Generel orientering 

Referat: 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Sagsfremstilling:  

Referat 

Godkendt.  

Der blev besluttet, at hvis der er ændringer/tilføjelser til referaterne, skal det meldes ud 

under punktet ”Godkendelse af referat”.  

 

3. Orientering fra formanden 

Sagsfremstilling: 

Referat: 

Der er ikke nogle der har henvendt sig, i forhold til noget de gerne vil have taget op. 

Der er snakket med en del forældre i forhold til retningslinjer for covid-19, ellers er der 

ikke noget. 

 

4. orientering fra elevrådet 

Sagsfremstilling: 

Referat: 

Elevrådsrepræsentanterne deltog ikke til Landsbyordningsbestyrelsesmødet, dette punkt 

er ikke drøftet.   
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5. Orientering fra ledelsen 

Sagsfremstilling: 

Orientering fra ledelsen ang. dagpleje, børnehave, skole og SFO 

Referat: 

 

Skolen: 

Der blev talt om covid-19 situationen, som fylder rigtig meget lige nu. 

Lærerne har fået erfaringer fra første gang skolen lukkede ned i forrået, men der skal 

hele tiden justeres til, så forældre og elever kan være i det.  

Det handler om, hvordan vi bedst kommer igennem det.  

 

Biblioteket bliver møbleret, så det bliver mere ungdommeligt og brugervenligt. 

 

Udskoling og mellemtrin får nye gardiner og møbler i uge 2.  

 

Børnehave, dagpleje og SFO: 

Der er blevet malet på storetov og der er købt nye møbler. 

Der er nødpasning i SFO, så det er begrænset, hvad der er af børn på nuværende tids-

punkt. 

Covid-19 situationen fylder også i børnehaven, nogle forældre holder deres børn 

hjemme, og dem som er i børnehave bliver delt op i zoner, og der er flere indgange, som 

forældrene kan benytte sig af, det fungerer fint. 

Der er en dagplejer, der er stoppet, og Sabina Romby er blevet ansat som støtte i ind-

skolingen. 

 

6. Gennemgang af tilsynsrapport  

Sagsfremstilling: Tilsynsrapporten og tilsynsmødet skal gennemgås 

Referat: 

 

Der var tilsyn i børnehaven d. 20 november 2020, hvor der blev holdt et møde.  

Der er udarbejdet en rapport, som kan læses på hjemmesiden.  

 

7. Gennemgang af principperne  

Sagsfremstilling: 

De gamle principper fra Distriktsskolen og Nordvest skolen er stadig gældende, indtil vi 

får lavet vores egne. Gennemgå ”de gamle principper” og have en drøftelse af, hvad der 

skal kasseres, og hvad der skal arbejdes videre med. 
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Referat: 

 

Principperne blev gennemgået og der blev valgt 14 principper, der skal arbejdes videre 

med, som Landsbyordningsbestyrelsen synes passer til Horslunde Landsbyordning, og 

hvad vi som Landsbyordning står for.  

Der blev i den forbindelse drøftet, hvordan vi planlægger arbejdet med principperne. 

 

Børnehaven: 

Der blev nævnt at børnehaven har nogle retningslinjer, som der følges. 

Retningslinjerne der følges i børnehaven, vil blive flettet med ind i de valgte skoleprincip-

per.  

8. Kommunikation 

Sagsfremstilling: 

Referat: 

Der blev nævnt, at der kommunikationsmæssigt er nogle huller, men at det er forståligt. 

Punktet tages op på næste møde. 

 

9. Optimering af møderne 

Sagsfremstilling: 

Hvordan optimere vi vores møder, og vi skal have fastsat nye datoer for møderne 

Referat: 

Der blev drøftet, hvordan mødedeltagelsen på Landsbyordningsbestyrelsesmøderne kan 

blive bedre. Punktet tages op igen. 

 

Der blev besluttet, at næste Landsbyordningsbestyrelsesmøde bliver holdt onsdag d. 3 

februar 2020 kl 17.00 – 20.00. 

 

10. Corona 

Sagsfremstilling: Drøftelse af tiltag mm 

Referat: 

Ved første nedlukning i forrået, gjorde vi tingene på en bestemt måde, hvor der den her 

gang er prøvet en andet strategi. Hvad oplever I som forældre i forhold til fjernundervis-

ningen og den kommunikation, der kommer ud? 

 

Der er delte meninger om, hvordan man som forældre oplever fjernundervisningen.  

 

- Der blev givet udtryk for, at det ville være godt at have ens fag på samme tidspunkter, 

når man har flere børn.  

 

- Nogle fortæller, at det er rart, at der børnene har fået materialer med hjem. 
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- Der bliver nævnt, at det godt kunne være mere struktureret, da lærerne arbejder for-

skelligt, og det gør det svært for børnene at omstille sig. Det er en uforudsigeligheden i, 

at strukturen ikke er ens. 

 

- Nogle mener, at der bliver for meget arbejde på teams. Dertil bliver der sagt, at det 

ville være fint, at man stempler ind på teams, får opgaver og så stempler man ud igen 

og laver opgaverne.  

Samtidig bliver der givet udtryk for, at det gode ved teams er, at børnene kan markere 

og få hjælp af lærerne. Det kan være en tryghed for børnene.  

 

Der blev fremlagt et eksempel på hvordan undervisningen bliver afviklet og der blev talt 

om, at det ville være godt med afveksling mellem papiropgaver og online undervisning.  

 

Der blev drøftet, om der skal justeres på den måde skolen gør tingene på, på nuværende 

tidspunkt, hvis Covid-19 situationen forsætter.  

Der var generelt tilfredshed med Fjernundervisningen.  

Der blev besluttet, at hvis der skal holdes et ekstraordinært Landsbyordningsbestyrelses-

møde i forbindelse med covid-19 situationen, skal mødet holdes tirsdag d. 19 januar 

2021 fra kl. 16.30-17.30. 

11. Evt. 

Sagsfremstilling: 

 

Referat: 

 

 

 

 

 


